
PEDAGO RY

YLIMÄÄRÄINEN YHDISTYKSEN KOKOUS

PÖYTÄKIRJA 9/24

Aika 16.5.2024 klo 14.30

Paikka F106, Seminaarinkatu 15, 40100 Jyväskylä

Läsnä: Atte Urama

Veera Hynninen

Lotta Seppänen

Maria Malinen

Aapo Nikula

Sara Kangassuo

Saaga Rissanen, poistui 15.44

Janne Rajamäki, poistui 17.57

Maiju Lintulahti, poistui 17.57

Eero Kokkarinen, poissa välillä 16.29-16.32

Roosa Ukkola, poissa välillä 16.30-16.35

Olivia Haataja, poissa välillä 17.02-17.04

1. KOKOUKSEN AVAUS

Atte Urama avasi kokouksen ajassa 14.30.

2. KOKOUKSEN TOTEUTUS

Kokous toteutettiin lähitoteutuksella Jyväskylän yliopiston F106-tilassa.

3. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS



Yhdistyksen kokous on kutsuttu koolle viikkoa aikaisemmin Pedagon

Instagram-tilillä, minkä lisäksi yhdistyksen kokouksen kokouskutsu on julkaistu

nettisivuilla viikkoa ennen kokousta.

Yhdessä liitteessä oli alunperin väärä linkki, mutta se on myöhemmin korjattu.

Täten kokous todetaan laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

4. TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Työjärjestys hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

5. KOKOUKSEN PUHEENJOHTAJAN, SIHTEERIN,

PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN JA ÄÄNTENLASKIJOIDEN VALINTA

Veera Hynninen ehdotti kokouksen puheenjohtajaksi Atte Uramaa, joka hyväksyi ja

täten valittiin kokouksen puheenjohtajaksi.

Olivia Haataja ehdotti sihteeriksi Lotta Seppästä, joka hyväksyi ja täten valittiin

kokouksen sihteeriksi.

Olivia Haataja ehdotti pöytäkirjantarkastajiksi Aapo Nikulaa ja Eero Kokkarista,

jotka hyväksyivät ja täten valittiin pöytäkirjantarkastajiksi.

Atte Urama ehdotti, että pöytäkirjantarkastajat toimivat myös ääntenlaskijoina. Aapo

Nikula ja Eero Kokkarinen hyväksyivät tämän ja täten heidät valittiin myös

ääntenlaskijoiksi.

Äänestykset toimitetaan käsiäänestyksenä.

6. YHDISTYKSEN SÄÄNNÖT

Atte Urama esitteli yhdistyksen säännöt.

7. SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUKSET



Aapo Nikula kysyi, tarvitseeko toimikuntiin liittyen lisätä joku sääntö. Atte Urama

vastasi että tämä käsitellään myöhemmin kokouksessa.

Atte Urama esitteli sääntömuutosehdotukset.

Alleviivattu teksti: poistetaan

Lihavoitu teksti=lisäys/ muutos

normaali teksti = pysyy entisellään

7.1. SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 1

3 §

Aineyhdistyksen varsinaisena jäsenenä voi olla jokainen Jyväskylän yliopiston
kasvatustieteiden ja psykologian tiedekunnan opettajankoulutuslaitoksessa
luokanopettajaksi opiskeleva henkilö. Yhdistyksen varsinaisilta jäseniltä kerätään
rekisteriselosteessa määritellyt tiedot liittymisen yhteydessä. Jäsenmaksun
maksukausi on 1.9.-31.8. välinen aika.

1. Jäsenmaksun maksukausi on 1.8.-31.7. välinen aika.
2. Jäsenyys on voimassa, kun 4 §:n mukainen jäsenmaksu on suoritettu.

Atte Urama avasi keskustelun.

Janne Rajamäki kysyi, miksi aika muutettiin. Atte Urama selvensi tämän johtuvan

orientaatioviikoista, sillä usein ne alkavat jo ennen syyskuuta, jolloin fuksit eivät

pääse liittymään Pedagoon ja saa etuja käyttöön.

Aapo Nikula sanoi että sama pätee myös muihin tapahtumiin, joihin Pedagolla on

oma kanta.

Atte Urama sulki keskustelun.

Aineyhdistyksen kannatusjäsenenä voi olla kuka hyvänsä henkilö tai yritys, jonka
hallitus hyväksyy yhdistyksen kannatusjäseneksi. Kannatusjäsenyys on voimassa,



kun 4 §:n mukainen jäsenmaksu on suoritettu. Kannatusjäsenyys kestää
kalenterivuoden.

Aineyhdistyksen alumnijäsenenä voi olla Jyväskylän yliopiston kasvatustieteiden ja
psykologian tiedekunnan opettajankoulutuslaitoksesta luokanopettajaksi valmistunut
henkilö tai entinen Pedago ry:n jäsen. Alumnijäsenyys on voimassa, kun 4 §:n
mukainen jäsenmaksu on suoritettu. Alumnijäsenyys kestää kalenterivuoden.

Atte Urama perusteli edellä mainittujen kohtien poistojen syyt yhteistyösopimusten

helpotuksina. Sponsorisopimuksia voidaan edelleen sopia, eikä kannatusjäsenet ole

tämän vuoksi tarpeen.

Atte Urama avasi keskustelun.

Atte Urama sulki keskustelun.

Atte Urama sulki keskustelun koko 7.1 kohdasta.

Äänestettiin Sääntömuutosehdotuksesta 1 ja se hyväksyttiin yksimielisesti.

7.2. SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 2

4 § Aineyhdistyksen jäsenen on suoritettava jäsenlajinsa mukainen jäsenmaksu,
jonka suuruudesta, kantotavasta ja maksukaudesta päättää yhdistyksen vuosikokous.

1. Aineyhdistyksen jäsenen on suoritettava jäsenlajinsa mukainen jäsenmaksu,
jonka suuruudesta ja kantotavasta päättää yhdistyksen vuosikokous.

Atte Urama avasi keskustelun.

Aapo Nikula ehdotti, että poistetaan jäsenlajinsa mukainen ja muutetaan muotoon:

2. Aineyhdistyksen jäsenen on suoritettava jäsenmaksu, jonka suuruudesta ja

kantotavasta päättää yhdistyksen vuosikokous.

Atte Urama sulki keskustelun.

Äänestettiin näiden kahden muutosehdotuksen välillä. 2. sääntömuutosehdotuksen

toinen ehdotus valittiin ja hyväksyttiin yksimielisesti.



7.3. SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 3

6 § Aineyhdistyksen päättävänä elimenä on aineyhdistyksen kokous. Yhdistyksen

kokoukseen voidaan osallistua hallituksen tai yhdistyksen kokouksen niin päättäessä

myös tietoliikenneyhteyden tai muun teknisen apuvälineen avulla kokouksen aikana.

Aineyhdistyksen kevätkokous, joka on aineyhdistyksen vuosikokous, pidetään

helmi-maaliskuun aikana ja syyskokous loka-marraskuun aikana hallituksen

määräämänä päivänä.

Ylimääräinen aineyhdistyksen kokous on pidettävä, jos vähintään 1/10

aineyhdistyksen äänioikeutetuista jäsenistä sitä erityisesti ilmoitettua asiaa varten

kirjallisesti vaatii tai kun hallitus katsoo sen tarpeelliseksi.

Kutsut aineyhdistyksen kokouksiin laatii hallitus.

Yhdistyksen kokouksista on ilmoitettava jäsenistölle hallituksen valitseman
viestintäkanavan kautta vähintään viikkoa ennen kokousta.

1. Yhdistyksen kokouksista on ilmoitettava kokouskutsulla jäsenistölle
hallituksen valitseman viestintäkanavan kautta vähintään viikkoa ennen
kokousta.
(UUSI EHDOTUS: Pidetään yhdistyksen kokouksen koollekutsumisaika samana
kuin nykyisissä säännöissä, jotta yhdistyksen kokouksen voi tarvittaessa kutsua
koolle nopealla aikavälillä. Muutos nykyisiin sääntöihin olisi, että kokousta koolle
kutsuttaessa tulee lähettää kokouskutsu.)

Atte Urama avasi keskustelun.

Atte Urama selvensi, että nyt ollaan selvennetty että kokouskutsussa lukee myös
miksi kokous pidetään.

Atte Urama sulki keskustelun.

Kokouskutsussa on mainittava tärkeimmät kokouksessa esille tulevat asiat, kuten
esim. edustajien valinta järjestöihin, sääntöjen muuttaminen tai yhdistyksen
purkaminen.

1. Kokouskutsun tulee sisältää kokouksen esityslista, sekä mahdolliset
kokouksessa käsiteltävät liitteet.
(Tämä sääntömuutos on hyväksytty ensimmäisen kerran kevätkokouksessa
12.3.2024. Jotta se voidaan hyväksyä ja lähettää Patentti- ja rekisterihallitukselle,
on se hyväksyttävä toisessa yhdistyksen kokouksessa.)

Atte Urama avasi keskustelun.



Atte Urama sulki keskustelun.

Aapo Nikula pohti 2. ehdotuksessa pelkän esitylistan riittävän liitteeksi, vai pitääkö

myös muut liitteet olla listattuna kuten henkilövalinnat syyskokouksissa. Atte Urama

vastasi henkilövalintojen käyvän ilmi esityslistasta, jolloin siitä ei tarvitse olla

erikseen liitettä.

Äänestettiin ja sääntömuutos 3 hyväksyttiin yksimielisesti.

Siirryttiin kohtaan 7.4 SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 4

Palattiin kohdasta 8 HALLINTO-OHJESÄÄNTÖ.

Aapo Nikula teki muutosehdotuksen, joka myös korvaisi aiemmin hyväksytyn

sääntömuutoksen:

Kokouskutsun tulee sisältää kokouksen esityslista sekä mahdolliset kokouksessa

käsiteltävät liitteet. Lähetettäviin liitteisiin kuuluvat lähtökohtaisesti kaikki

dokumentit jotka kokouksessa käsitellään. Mikäli dokumentti sisältää arkaluontoista

tietoa tai sen sisältö on sopivaa näyttää vain kokouksessa, voi sen jättää lähettämättä

liitteenä.

Eero Kokkarinen mietti, käytetäänkö tässä yhteydessä sanaa arkaluontoinen vai

-luonteinen.

Atte Urama toi esille, miten arkaluontoinen tieto määritellään. Janne Rajamäki

ehdotti, että hallitus määrittää arkaluontoisen tiedon tapauskohtaisesti. Janne

Rajamäki lisäsi, esityslistassa käyvän ilmi kokouksessa käsiteltävät asiat.

Uusi muutos hyväksyttiin yksimielisesti.

Palattiin takaisin kohtaan 8 HALLINTO-OHJESÄÄNTÖ.

7.4. SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 4

7 § Aineyhdistyksen kokouksessa on jokaisella kokoukseen osallistuvalla jäsenellä
yksi ääni. Henkilövaalit toimitetaan suljetuin lipuin. Äänten jakautuessa tasan tulee



päätökseksi se mielipide, johon kokouksen puheenjohtaja on yhtynyt, paitsi
vaalissa ja suljetussa lippuäänestyksessä, joissa ratkaisee arpa.

Atte Urama avasi keskustelun.

Atte Urama sulki keskustelun.

Äänestettiin sääntömuutoksesta ja se hyväksyttiin yksimielisesti.

7.5. SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 5

9 §
Aineyhdistyksen toimeenpanevana elimenä toimii hallitus, jonka toimikausi on
kalenterivuosi. Hallitukseen kuuluu aineyhdistyksen syyskokouksen erikseen
valitsemien puheenjohtajan ja varapuheenjohtajan lisäksi 5-12 jäsentä. Hallituksen
jäsenistä vähintään kolmen on oltava ensimmäisen vuosikurssin opiskelijoita.

Aineyhdistykselle voidaan valita myös toimihenkilöitä, jos hallitus katsoo sen
tarpeelliseksi.

Toimihenkilöiden toimikausi määritellään kevätkokouksessa.

1. Toimihenkilöiden toimikausi määritellään toimihenkilöhaun alkamisen
yhteydessä. Toimikausi voi kestää korkeintaan vuoden.
(UUSI EHDOTUS: Myöhemmin ohjesäännöissä tarkennettaessa toimihenkilöhakua,
on toimihenkilöhaun mahdollista muuttua jatkuvaksi alkuperäisen hakuajan jälkeen.
Jotta yhdistyksen kokousta ei tarvitse järjestää yhtä hakijaa varten, ohjesäännöissä
mahdollistettaisiin toimihenkilön valinta hallituksen päätöksellä. Tällä
sääntömuutoksella toimikausi määrittyisi siis kun toimihenkilöhausta ilmoitetaan, ei
silloin kun yhdistyksen kokouksessa valinnasta päätetään. Tavoitteena on lisätä
toimihenkilötarpeen suunnittelua etukäteen.)

Atte Urama avasi keskustelun.

Atte Urama selvensi miksi tämä muutos on tehty (lukee suluissa).
.

Atte Urama sulki keskustelun.

Atte Urama selvensi, että valituille toimihenkilöille on määrättävä toimivalta
toimikauden ajaksi.

1. Toimihenkilöllä on puheoikeus hallituksen kokouksissa.



(Tämä sääntömuutos on hyväksytty ensimmäisen kerran kevätkokouksessa
12.3.2024. Jotta se voidaan hyväksyä ja lähettää Patentti- ja rekisterihallitukselle,
on se hyväksyttävä toisessa yhdistyksen kokouksessa.)

Hallitus kokoontuu puheenjohtajan tai varapuheenjohtajan kutsusta vähintään kerran
kuukaudessa lukukausien aikana. Jokaisesta kokouksesta tulee laatia ja tarkistuttaa
kyseisen kokouksen pöytäkirja seuraavaan kokoukseen mennessä.

Hallitus on päätösvaltainen, kun kokouksen puheenjohtajan tai
varapuheenjohtajan lisäksi vähintään puolet hallituksen jäsenistä on läsnä.

Hallitus valitsee keskuudestaan tai ulkopuoleltaan sihteerin.

Atte Urama avasi keskustelun.

Atte Urama sulki keskustelun.

Sääntömuutos tulee voimaan äänin 8 - 0 - 1, joista yksi oli tyhjä.

7.6. SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 6

12 § Aineyhdistyksen tilit päätetään kalenterivuosittain. Päättyneen vuoden tilit on
jätettävä aineyhdistyksen syyskokouksen valitsemille toiminnantarkastajille
tammi-helmikuussa.
Toiminnantarkastajien on suoritettava toiminnantarkastus ja annettava siitä
aineyhdistyksen kevätkokousta varten laadittu kirjallinen lausunto viikon kuluessa
siitä, kun tilit on jätetty tarkistettavaksi.

Atte Urama perusteli, että aiemmin aikataulu on ollut turhan tiukka, minkä vuoksi
aikaa ehdotettiin pidennettäväksi helmikuuhun.

Atte Urama avasi keskustelun.

Atte Urama sulki keskustelun.

Sääntömuutos hyväksyttiin yksimielisesti.

Tauko 15.15-15.26.

8. HALLINTO-OHJESÄÄNTÖ



Käsittelyssä Liite 1: Hallinto-ohjesääntö

1§ Aineyhdistyksen kokoukset

Aineyhdistyksen kevät- ja syyskokouksista tulee ilmoittaa jäsenistölle hallituksen
valitseman viestintäkanavan kautta vähintään kuukautta ennen kokousta.
Kokouskutsu, kokouksen esityslista ja mahdolliset liitteet tulee lähettää vähintään
viikkoa ennen kokousta.

Ylimääräisistä yhdistyksen kokouksista on lähetettävä sääntöjen mukainen
kokouskutsu jäsenistölle hallituksen valitseman viestintäkanavan kautta vähintään
viikkoa ennen kokousta.

Esityslistassa on mainittava tärkeimmät kokouksessa esille tulevat asiat kuten esim.
aineyhdistyksen edustajien valinta, sääntöjen muuttaminen tai yhdistyksen
purkaminen.

Atte Urama avasi keskustelun.

Atte Urama selvensi tämän pykälän olevan sitä varten, että hallitus saa tarkemmat
ohjeet toimintaan aikamäärän kanssa. Säännöt on pidetty löyhinä, jotta niitä on
helpompi noudattaa.

Lotta Seppänen ehdotti muotoiluksi: Esityslistassa on mainittava tärkeimmät
kokouksessa esille tulevat asiat. Hän myös mietti, että miksi on sana tärkeimmät.

Veera Hynninen kyseenalaisti kohdan tärkeyden. Tämä muutenkin koskee enemmän
ylimääräisiä kohtia. Veera Hynninen ehdotti virkkeen poistamista kokonaan.

Roosa Ukkola mietti, että eihän se haittaa jos se on kaksi kertaa.

Eero Kokkarinen muokkaa Lotta Seppäsen ehdotusta: Esityslistassa on mainittava
tärkeimmät kokouksessa esille tuotavat asiat. Lotta Seppänen hyväksyy
muokkausehdotuksen.

Janne Rajamäki kyseenalaisti myös virkkeen tärkeyden.

Maria Malinen poistaisi sanan “tärkeimmät”.

Ehdotukset:

1. Esityslistassa on mainittava tärkeimmät kokouksessa esille tuotavat asiat



2. -

Äänestettiin ehdotusten 1 ja 2 välillä äänin 3 - 6 ja täten koko kohta poistetaan.

Saaga Rissanen poistui 15.44

2§ Hallituksen kokoukset

Hallituksen kokouksista tulee ilmoittaa jäsenille vähintään viikkoa ennen kokousta.
Myös kokouskutsu, kokouksen esityslista ja mahdolliset liitteet tulee lähettää
vähintään viikkoa ennen kokousta.

Atte Urama avasi keskustelun.

Atte Urama sulki keskustelun

3§ Kokousten liitteet

Hallituksen sekä yhdistyksen kokouksissa käsiteltävät liitteet kuuluvat
kokouskutsuun lähetettäväksi. Lähetettäviin liitteisiin kuuluvat lähtökohtaisesti
kaikki dokumentit, jotka kokouksessa käsitellään. Mikäli dokumentti sisältää
arkaluonteista tietoa, tai sen sisältö on sopivaa näyttää vain kokouksessa, voi sen
jättää lähettämättä liitteenä.

Atte Urama avasi keskustelun.

Atte Urama kysyi, onko sääntöjen vastaista, jos liitteitä ei lähetetä, vaikka niissä
olisikin arkaluontoista sisältöä. Urama lisäsi, että Pedago ry:llä arkaluontoisia tietoja
sisältävät ainoastaan palautteet.

Eero Kokkarisen mielestä §3 ei ole ristiriidassa muiden sääntöjen kanssa. Atte
Urama ei osannut vielä antaa omaa kantaansa. Lotta Seppänen ja Maria Malinen
ilmaisivat pykälän olevan ristiriidassa muiden sääntöjen kanssa.

Pohdittiin pykälän muokkaamista kokonaisuudessaan.

Lotta Seppänen ehdotti palaamista kohtaan 3.

Keskeytettiin hallinto-ohjeen käsittely ja palattiin kohtaan 7.3
SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 3.



Palattiin kohdasta 7.3 SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 3.

Maria Malinen ehdotti pykälän muokattavaksi muotoon: Mikäli hallitus katsoo
dokumentin sisältävän arkaluonteista tietoa tai sen sisältö on sopivaa näyttää vain
kokouksessa, voi sen jättää lähettämättä liitteenä.

Muokkaus hyväksyttiin yksimielisesti.

4§ Päätöksenteko kokouksissa

Päätöksenteon kokouksissa tulee olla perusteltua, avointa ja selkeää. Äänestystä
tulee suosia ja äänestystulokset tulee kirjata selkeästi pöytäkirjaan. Mikäli
äänestystavasta ei ole säännöissä tai ohjesäännöissä ennalta määrätty, voi kokouksen
puheenjohtaja päättää äänestystavan.

Atte Urama avasi keskustelun.
Atte Urama sulki keskustelun.

5§ Päätöksenteko kokousten ulkopuolella

Päätöksenteon kokousten ulkopuolella tulee olla perusteltua, avointa ja selkeää.
Yhdistyksen ja hallituksen kokousten ulkopuolella tehdyt päätökset tulee kirjata
pöytäkirjaan viimeistään seuraavassa hallituksen kokouksessa. Tehtyjen päätösten
tulee olla linjassa Pedagon toimintaa ohjaavien dokumenttien kanssa.

Atte Urama avasi keskustelun.
Atte Urama sulki keskustelun.

6§ Vastuuhenkilöt tapahtumissa

Hallitus voi nimittää yksittäisiin tapahtumiin erillisiä vastuuhenkilöitä. Jäsenistölle
tulee taata mahdollisuus ilmoittautua vapaaehtoisesti vastuuhenkilöksi tapahtumaan.
Vastuuhenkilöt, niiden valintatapa ja toimivalta tulee kirjata viimeistään tapahtumaa
edeltävän hallituksen kokouksen pöytäkirjaan. Mikäli vastuuhenkilöä ei ehditä valita
ennen tapahtumaa edeltävää kokousta, tulee valinta kirjata seuraavassa kokouksessa.

Atte Urama avasi keskustelun.

Atte Urama tarkensi, että tarkoituksena on selkeyttää tapahtumien vastuita ja näin
tietää, kuka on ollut tekemässä ja mitä.

Atte Urama sulki keskustelun.



7§ Jäsenyyden maksukausi

Jäsenyyden maksukauden tulee olla sama kuin sääntöjen mukainen jäsenyyskausi.

Atte Urama avasi keskustelun.

Atte Urama ehdotti että kohta otetaan kokonaan pois.

Päätettiin yksimielisesti, että kohta poistetaan.

Atte Urama sulki keskustelun.

8§ Matkakulut ja -korvaukset

Pedago korvaa kilometrikorvauksena oman auton käytöstä 0,30€/km.

Atte Urama avasi keskustelun.

Veera Hynninen korjasi kohtaa Pedagosta Pedago ry:ksi. Sara Kangassuo ehdotti,
että muokataan kohtaa muotoon “mikäli autoa on käytetty Pedago ry:n toiminnan
hyväksi”.

Muokattiin kohta muotoon: “Pedago ry korvaa kilometrikorvauksena 0,30€/km
oman auton käytöstä, mikäli autoa on käytetty Pedago ry:n toiminnan hyväksi.”

Äänestettiin ohjesäännöistä ja kohta hyväksyttiin yksimielisesti.

9. LUOTTAMUSTOIMEEN HAKEMISEN OHJESÄÄNTÖ

Käsittelyssä Liite 2: Luottamustehtäviin hakemisen ohjesääntö

Hallitushaku

§6
3. Ehdolle asettumisen jälkeen, puheenjohtaja- ja varapuheenjohtajaehdokkailla
on viisi minuuttia (5min) ja muilla ehdokkailla on kaksi minuuttia (2 min) aikaa
pitää puheenvuoro. Puheenjohtaja ja varapuheenjohtaja ehdokkaille voidaan pitää
kannatuspuheenvuorot (2 min). tässä muutos

Atte Urama avasi keskustelun.



Lotta Seppänen kysyi muutoksen syytä. Atte Urama kertoi, että puheenvuoron
aikana paine onnistumiseen on suuri.

Roosa Ukkola lisäsi että kaikki eivät keksi vitsejä lyhyessä ajassa. Lotta Seppänen
kyseenalaisti ehdotuksen ajankäytön näkökulmasta, sillä syyskokoukset venyvät
muutenkin monituntisiksi. Atte Uraman mielestä aikapainetta pitää viedä muualta,
eikä puheenvuoroista.

Atte Urama ehdotti ratkaisuksi syyskokouksen jakamista kahdelle päivälle. Lotta
Seppänen ehdotti että pidetään johtajistoehdokkaiden puheenvuorot kahdessa
minuutissa. Maria Malinen ehdotti kolmea minuuttia. Muokattiin
johtajistoehdokkaiden puheenvuoron ajaksi 3 minuuttia.

Muiden ehdokkaiden puheenvuorot pidetään 2 minuutissa.

Atte Urama sulki keskustelun.

Toimihenkilöhaku

Sara Kangassuo ehdotti §4 kohtaa muokattavaksi muotoon:
3. Yksi henkilö voi hakea ja tulla valituksi useampaan tehtävään.

Lotta Seppänen ehdotti §3 kohtaa 4 muokattavaksi muotoon
“Mikäli hakuajan päättyessä hakijoita ei ole, jää pesti jatkuvaan hakuun.”

Veera Hynninen ehdotti lisättäväksi kohdan loppuun “ - - ja ensimmäinen pestiä
hakeva saa paikan.”

Eero Kokkarinen poistui 16.29

Roosa Ukkola poistui 16.30

Atte Urama ehdotti muokattavaksi muotoon “ - - jää pesti jatkuvaan hakuun ja
hallitus voi valita toimihenkilön kyseiseen pestiin.”

Eero Kokkarinen saapui 16.32.

Siirryttiin käsittelemään kohtaa 10 LISÄTALOUSARVIO

Palattiin kohdasta 10 LISÄTALOUSARVIO



Fuksitoimikunnan haku

Atte Urama avasi keskustelun.

Veera Hynninen mietti, että ketkä voivat osallistua toimikuntien kokouksiin. Hän
ehdotti 2§ muokattavaksi muotoon:
“Uusi fuksitoimikunta valitaan syyskuun aikana fuksitoimikunnan kokouksessa,
jossa läsnäolo-, puhe- ja äänioikeus on vain kaikilla Jyväskylän yliopistossa
kyseisenä syksynä aloittaneilla luokanopettajaopiskelijoilla ja läsnäolo- ja
puheoikeus kuluvan kauden fuksitoimikunnan jäsenillä.”

Maria Malinen mietti onko kohdan §5 kotiryhmä sana ongelmallinen. Atte Uraman
mukaan ei, koska edustaakseen jotakin kotiryhmää ei silti tarvitse olla tämän
kotiryhmän jäsen. Maria Malisen mukaan käsite on silti ongelmallinen, koska uusi
LuoMus-ryhmä ei varsinaisesti ole kotiryhmä. Lotta Seppäsen mukaan nykyinen
muotoilu ei poissulje LuoMus-ryhmäläisten edustajia. Atte Urama selvensi
LuoMus-ryhmän käsitettä.

Olivia Haataja ehdotti muotoiluksi “mukaan lukien opettajankoulutuslaitoksen
alaiset tutkinto-ohjelmat.” jolloin myös LuoMuslaiset saadaan luettua joukkoon.
Eero Kokkarinen ehdotti muotoiluksi “kotiryhmä tai sitä vastaavat.”

Veera Hynninen toi keskusteluun esille KiMo-ryhmäläiset, sillä ei ollut varma,
kuuluvatko ryhmän jäsenet Opettajankoulutuslaitokseen. Lotta Seppäsen käsityksen
mukaan KiMot eivät ole Opettajankoulutuslaitoksen fukseja, vaan mahdollisesti
liittyvät opettajankoulutukseen vasta ensimmäisen vuoden jälkeen, jolloin
fuksitoimikunta ei ehdi koskettaa heitä. Roosa Ukkola oli samassa käsityksessä. Sara
Kangassuo kertoi, että eihän KiMot edes tiedä Fuksitoimikuntaan hakemisesta.
Veera Hynnisen mukaan 2§ estää KiMojen liittymisen Fuksitoimikuntaan.

Roosa Ukkola huomautti, että 1§ ilmenevä toimikausi ei voi olla syyskuusta
syyskuuhun vaan se pitää korjata lokakuusta lokakuuhun.
Aapo Nikula toi esille, että Fuksitoimikuntaan päästäkseen on oltava Pedago ry:n
jäsen, sillä se yhdistyksen alainen toimija.

Valintaprosessi

Atte Urama avasi keskustelun.



Roosa Ukkola ehdotti §6 kohdan 6. “Mikäli jostain kotiryhmästä ei ole ehdokasta,
paikka menee yleiseen äänestykseen ja kyseiselle kotiryhmälle nimitetään edustaja
fuksitoimikunnan järjestäytymiskokouksessa.” muotoiluksi

6. “Mikäli kotiryhmäkiintiöiden jälkeen fuksitoimikuntaan jää vapaita
edustuspaikkoja, suoritetaan yleinen äänestys. Yleisessä äänestyksessä voi asettua
ehdolle kotiryhmästä riippumatta. “

Maria Malinen ehdotti kohdan muotoiluksi:
6. Mikäli jostain kotiryhmästä ei ole ehdokasta, paikka menee yleiseen äänestykseen
ja kyseiselle kotiryhmälle nimitetään edustaja fuksitoimikunnan
järjestäytymiskokouksessa.

Sara Kangassuo korjasi, että suljettu äänestys tulee olla ilmoitettuna. Roosa Ukkola
nosti esille, että kokous on mahdollisesti liian formaali tapa valita ehdokkaat. Eero
Kokkarinen vastusti tätä ajatusta.

Veera Hynninen ehdotti muotoiluksi:
4. Äänestys suoritetaan suljetulla lippuäänestyksellä.

Sara Kangassuo toi esille kysymyksen, arvitseeko säännöissä ilmaista se, milloin
fukseille ilmoitetaan valintaprosessista. Maria Malisen mukaan se mainitaan jo
fuksikirjeessä. Roosa Ukkolan mukaan siinä ei ilmoiteta kokouksesta, vaan
toimikunnasta.

Atte Urama ehdotti että muokataan §2 muotoon:
2§ Uusi fuksitoimikunta valitaan syyskuun aikana fuksitoimikunnan kokouksessa,
josta ilmoitetaan vähintään kahta viikkoa ennen kokousta. Kokouksessa
läsnäolo-, puhe- ja äänioikeus on vain kaikilla Jyväskylän yliopistossa kyseisenä
syksynä aloittaneilla luokanopettajaopiskelijoilla ja läsnäolo- ja puheoikeus kuluvan
kauden fuksitoimikunnan jäsenillä.

Keskusteltiin toimintatavoista mahdollisessa tasatilanteessa. Aapo Nikula ehdotti,
että tällöin sovelletaan yhdistyksen sääntöjä. Roosa Ukkola ehdotti ehdokkaan
valitsemista tällöin arvalla. Atte Uraman ehdotti lisättäväksi:

1. Äänestys suoritetaan suljetulla lippuäänestyksellä. Tasatilanteessa arpa ratkaisee.

Ehdotus hyväksyttiin.

Täten muokattiin myös §6 kohtaa 4.

1. Kotiryhmäkiintiöäänestys suoritetaan suljetulla lippuäänestyksellä. Tasatilanteessa
arpa ratkaisee.



Ehdotus hyväksyttiin.

Olivia Haataja poistui 17.02

Siirryttiin kohtaan 10 LISÄTALOUSARVIO 2024
Palattiin kohdasta 10 LISÄTALOUSARVIO 2024

Äänestettiin ohjesäännöstä luottamustoimeen hakemisen ohjesäännöstä, joka
hyväksyttiin yksimielisesti.

Siirryttiin takaisin kohtaan 10 LISÄTALOUSARVIO 2024

10. LISÄTALOUSARVIO 2024

Käsittelyssä Liite 3: Lisätalousarvio 2024

Siirryttiin kohdasta 9 LUOTTAMUSTOIMEEN HAKEMISEN OHJESÄÄNTÖ

Atte Urama avasi keskustelun lisätalousarviosta.

Maria Malinen mietti fuksien määrän nousemisen vaikutuksesta talouteen, kun siitä

ei näyttänyt olevan mainintaa. Atte Uraman mukaan jäsenmäärän muutosta ei oteta

huomioon, sillä varmaa tietoa syksynä aloittavien fuksien määrästä ei ole.

Roosa Ukkola saapui 16.35

Palattiin kohtaan 9 LUOTTAMUSTOIMEEN HAKEMISEN OHJESÄÄNTÖ

Siirryttiin kohdasta 9 LUOTTAMUSTOIMEEN HAKEMISEN OHJESÄÄNTÖ

Olivia Haataja saapui 17.04

Palattiin kohtaan 9 LUOTTAMUSTOIMEEN HAKEMISEN OHJESÄÄNTÖ

Siirryttiin käsittelemästä kohtaa 9 LUOTTAMUSTOIMEEN HAKEMISEN

OHJESÄÄNTÖ



Sara Kangassuon mukaan Canvasta ei kuuluisi tulla kuluja. Atte Urama lupasi

selvittää asian.

Veera Hynninen nosti esille, pitääkö jäsenmaksut muokata vastaamaan paremmin

seuraavaa vuotta, sillä tällä kertaa Pedagoon tulee aiempaa enemmän fukseja. Atte

Uraman mukaan sillä ei ole budjettiin niin suurta merkitystä, etenkään kun tarkkaa

määrää ei ole vielä tiedossa.

Muokattiin yhdistysten kokousten budjetiksi 250€.

Lotta Seppänen, että paljon hallituspaitoihin on varattu budjetista ennen

lisätalousarviota. Roosa Ukkola toi esille, että hallituspaita saattaa kasvattaa kuilua

muihin luottamustoimijoihin. Eero Kokkarisen mukaan se vain helpottaa

hallituslaisten tunnistamista. Aapo Nikulan mukaan paidat ovat ennemmin

edustustehtäviä varten, eivätkä niinkään tiimipaita. Hän kuitenkin ymmärsi Ukkolan

näkemyksen, ja nosti esille, että hallitus on jo nyt koettu helposti lähestyttäväksi.

Atte Urama painotti myös edustustehtävien näkökulmaa, sillä hallituslaisia ei

myöskään haluta velvoittaa ostamaan Pedagon oheistuotteita, kuten Pedagon logolla

varustettua paitaa. Veera Hynninen kertoi, että hallituspaidat tulevat maksamaan

563,20€ toimituskulujen kanssa. Muokattiin budjettiin hinnaksi 650€.

Lotta Seppänen nosti esille kestävyysnäkökulman paidoille. Roosa Ukkolan mukaan

pinssit olisivat paljon ekologisempi ja jatkuvampi vaihtoehto. Veera Hynninen nosti

esille että paita on myös muistoesine. Eero Kokkarinen viittasi omaan

abihuppariinsa myös muistoesineenä, mutta toi esille, että hallituspaidat olisi pitänyt

tilata aiemmin, jotta niistä olisi saanut paremmin hyödyn irti. Aapo Nikulan mukaan

se olisi tulevina vuosina nopeampaa, sillä suunnittelutyö on tehty.

Atte Urama nosti esille, että paidat lisäävät hallituksen yhteenkuuluvuuden tunnetta.

Roosa Ukkolan mukaan aktiviteetit voisivat myös nostaa sitä. Ukkola ehdotti, että

vaatetilauksen yhteydessä olisi mahdollista tilata pedagopaidat hallitukselle

edustuspaidoiksi.

Atte Uraman mukaan paitojen ostaminen on yksi tapa käyttää hallituksen

virkistykseen tarkoitettua rahaa.



Lotta Seppänen kyseenalaisti hallituspaitojen tarpeellisuuden ekologisen ja

taloudellisen kestävyyden osalta.

Aapo Nikula kysyi, onko keskustelua paidoista ollut aiemmin, johon Atte Urama

vastasi myöntävästi, mutta paitoja ei ole koettu tarpeellisiksi aiemmin.

Veera Hynninen ehdotti, että voisiko paitoihin käyttää enemmän rahaa, jotta

hallituksen virkistysraha saataisiin käytettyä. Eero Kokkarinen huomautti, että se on

jostakin muusta pois. Aapo Nikulan mielestä nykyinen määrä on sopiva. Muutoksia

ei tehty.

Otettiin käsittelyyn toimihenkilöiden virkistysrahan määrä. Päätettiin, että

toimihenkilöiden virkistysraha on hyvä noin. Roosa Ukkola toivoi virkistysrahaa

myös fuksitoimikunnalle.

Kaiuttimen hankinnalle merkattu oma osuus lisätalousarviosta. Aapo Nikulan

mukaan se on perusteltua rahankäyttöä, kunhan se on säänkestävä.

Laulukirjahankinnat arvioitiin uudestaan maksamaan 4500€.

Fuksitoimikunnan varoja ei oltu alunperin merkattu lisätalousarvioon. Lisättiin sinne

300€ soihtukulkueen järjestyskustannuksista.

Roosa Ukkola pyysi selvennystä liikuntatoiminnan käyttökohteista, sillä

liikuntavuoroista ei juurikaan synny kuluja. Atte Urama kertoi sen kattavan osan

esimerkiksi liikuntakokeiluista sekä mahdollisista liikuntatarvikkeista.

Aapo Nikula ja Eero Kokkarinen pyysivät lisäystä sitsien budjettiin. Vaihdettiin

sitsien budjetiksi 3000€ edellisen 2000€ sijaan.

Maiju Lintulahti poistui 17.57.

Janne Rajamäki poistui 17.57.

Aapo Nikula varmisti, kannattaako sitseihin laittaa noin paljon, sillä tuolloin ne eivät

tuota niin paljon. Atte Uraman mukaan sitsit ovat sen verran suosittuja tapahtumia,



että halutaan tarjota mahdollisimman matalan kynnyksen osallistuminen. Lotta

Seppänen oli samaa mieltä.

Atte Uraman mukaan vuosijuhlat vievät myös suuren osan tämän vuoden budjetista,

mutta niin on tarkoituskin. Muokattiin vuosijuhlien budjetiksi 23 000€.

Äänestettiin lisätalousarviosta, hyväksyttiin äänin 4 - 1 - 1, joista 4 myöntävää ääntä,

yksi vastaan ja yksi tyhjä. Lotta Seppänen jättää eriävän mielipiteen

lisätalousarviosta.

11. META

Eero Kokkarisen mukaan jäsenkyselyssä toivottiin kulttuuritoimintaan panostamista,

mihin voisi värvätä kulttuuritoimihenkilön. Aapo Nikula pyysi, että otetaan tämä

syksyllä esille hallituksen kokouksessa.

12. KOKOUKSEN PÄÄTÖS

Atte Urama päätti kokouksen ajassa 18.08.

Jyväskylässä 16.5.2024.

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.
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